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 MØTETYPE: Referat FAU  

    

 DATO: 27.09.2022  

 STED: Øygard  

 MØTELEDER: Eldbjørg Synnøve Helland  

 MØTEREFERENT: Marianne G. Halvorsen   

Til stede: 

FAU representant for: 8A, 8B, 8C, 8D, 8E, 9B, 9C, 9D, 9E, 10A, 10B, 10E 

Rektor 

 

Eldbjørg Synnøve Helland (avgått FAU leder), Laila K. H. Jakobsen (avgått kasserer), Kjersti 

Bergsaker-Aspøy, Stian Dahl, Siri Johanne Egeland, Berit Bjorland, Marianne Gismervik 

Halvorsen, Olga Marie Torsvik, Janit Castillo M. Ulevik, Irene Landa, Astrid Elisabeth Mork-

Jansson, Elise Catrine Hauvik, Lina Caril Grimsrud, Elisabeth Nordgreen, Ingelin Grødem, 

Marianne Øvrebø Nordgård, Ståle Sletten, Kay Sebastian Irmscher, Kristin Beer Austevoll 

 

Forfall: FAU representant for: 9A, 10C, 10D 

Sendes også:  

SAK BEHANDLES ANSVARLIG 

1.  • Årsrapport for skoleåret 2021 / 2022 ble godkjent. 

• Det ble vist video fra FUG – Presentasjon om hva FAU er 

• Det ble foretatt valg til nye posisjoner : 

- Leder : Kay Irmscher 

- Nestleder : Olga Marie Torsvik 

- Kasserer : Ståle Sletten  

- Referent : Marianne Gismervik Halvorsen 

- SU / SMU : Olga Marie Torsvik 

FAU 

 

FAU 

 

             FAU 

2.  Informasjon fra Rektor 

• Informasjon fra oppstarten er at skolen er full pr dd. Elever som nå 

ønsker plass på Øygard får nei, grunnet full kapasitet 

• Det er god økonomi for dette skoleåret. Dette skyldes i hovedsak 

overskudd fra forrige skoleår, samt tilskudd til nye lærebøker. 

• Skolens fokusområder fremover vil være : 

Rektor 
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- Profesjonelle læringsfellesskap 

- Gallerivandring : Finne ut hva man må / kan bli bedre på 

- Lesing i alle fag. Dette er blitt bedre etter tiltak de seneste årene 

- Klasseledelse : Fokus på psykiske utfordringer. Samt elever som 

sliter faglig. 

- Det planlegges studietur i April 2023. Ikke bestemt sted enda. 

- Møteplan vedtatt : Det blir møter første onsdag i mnd. Klokken 

19.00-20.30. Ikke møte i Oktober, grunnet sent møte i September. 

- Rektor blir med på første del. Det settes stor pris på informasjonen 

rektor kommer med. 

- Forslag til temaer / informajon videre, fra skoleledelsen er :  

Informasjon fra nasjonale prøver, Elev-og foreldreundersøkelsen, 

10 faktor, Økonomi, Saker fra elevrådet (som vil komme via 

rektor). 

FAU ønsker også informasjon rundt situasjonen med salg av 

diverse narkotiske stoffer på / ved Øygard. Og i bydelene ellers? 

Hvordan merkes ettervirkningene av corona på elevene – Da med 

fokus på psykisk helse ? 

 

 

3.  Informasjon fra avgått FAU leder : 

• Det har vært lite aktivitet de siste årene, grunnet corona. 

• Synnøve Helland informerte videre om møte hun har deltatt i, på 

Austrått Bydelshus. (Ref tidligere nevnt sak, bl.a. på SPOND)  

Det ønskes fra Bydelshusets side, ett større aktivitetsnivå av / med 

ungdom. Og da også mer aktive foreldre som kan være med å drive 

forskjellige tiltak. 

Det blir nytt møte 17.11.  

På dette møtet vil det også bli snakket om status ifht natteravn. 

Synnøve Helland kontakter i den forbindelse Jone Hauken, for å høre 

om natteravn-initiativet på Hana. 

 

FAU 

 

 

 

 

4.  • Neste møte blir 02.11 FAU 
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